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LOKOSTRELSKA ZVEZA SLOVENIJE
ARCHERS ASSOCIATION OF SLOVENIA 
Dolenjska cesta 11, SI-1000 Ljubljana 

e: president@archery-si.org, www.archery-si.org 
predsednik: 031 682 647, tajništvo: 051 653 393 
TRR: 02013-0017204321, davčna št.: 84205253 

 
 
 
 
 

ZAPISNIK 
 

26. letna volilno-programska skupščina Lokostrelske zveze Slovenije  
 

Skupščina zveze je potekala v petek, 15. marca 2013, s pričetkom ob 18. uri,  v sejni sobi Strelišča 
d.o.o. na Dolenjski cesti 11, v Ljubljani.  
 
 
PRISOTNI: 
Pooblaščeni predstavniki 25 slovenskih lokostrelskih klubov/društev: 
 

LK Ankaran, LK DLL-Potens, DLLL Snežniška Diana, LK Dolenjske Toplice, LK Dravograd, LK Feniks 
Kranj, LK Gorica, LK Gornji Grad, LK Indiana, LK Jevnica, LK Kamnik, LK Koroška, LK Krasinec, LK 
Lendava, LK Ljutomer, LK Logatec, LK Lucky art, LK Muta, LK Orel, LK Paradoks, LK Šenčur, LS Partizan 
Škofja Loka, LK Šmarna Gora, LK Turjak, LK Žalec. 
 
 
Ostali vabljeni:  
Člani IO LZS, člani SS LZS, predsedniki komisij LZS, predsednik Nadzornega odbora, predsednik 
Disciplinski komisije, predstavnik za stike z mediji 
 
Soglasno je bil sprejet naslednji 
 

dnevni red: 
 
1. Otvoritev in pozdrav 

2. Delo po Poslovniku o delu Skupščine LZS 

3. Imenovanje zapisnikarja in dveh overovateljev  

4. Potrditev zapisnika 25. redne skupščine LZS 

5. Imenovanje delovnega predsedstva, verifikacijske in volilne komisije 

6. Ugotovitev sklepčnosti 

7. Pregled in potrditev dnevnega reda 

8. Sprejem poročila NO LZS za leto 2012  

9. Sprejem poročila IO LZS za leto 2012  

10. Sprejem poročila DK LZS za leto 2012  
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11. Sprejem finančnega načrta za leto 2013  

12. Sprejem letnega plana dela za leto 2013  

13. Sprejem obračuna poslovanja v letu 2012 

14.  Sprejem Disciplinskega pravilnika 

15. Predstavitev programov kandidatov za predsednika-ce LZS 

16. Volitve novih članov IO, NO, DK in predsednika-ce  

17. Razglasitev rezultatov volitev članov IO, NO, DK in predsednika-ce 

18. Pobude in vprašanja delegatov  

19. Razno.                             

 
 
 
Ad 1. Otvoritev in pozdrav 
 
Zbrane predstavnike klubov in organov Lokostrelske zveze je pozdravil predsednik LZS  
g. Tomaž Urlep. 
 
 
Ad 3. Imenovanje zapisnikarja in dveh overovateljev  

Skupščina je soglasno sprejela  
Sklep št. 1: 
Za overovatelja zapisnika se imenujeta: Drago Dvanajščak in Mirko Perko. 
 
 
Ad 4. Potrditev zapisnika 25. redne skupščine LZS 
Zapisnik 25. skupščine LZS je posredovan vsem vabljenim predstavnikom po elektronski pošti, 
objavljen pa je biol tudi na spletni strani LZS 
 
Po mnenju predstavnikov klubov LK Feniks in LK Šenčur niso bili izvršeni vsi sklepi, ki sta jih je sprejeli 
24. in 25. skupščina LZS. Bili naj bi tudi večkrat kršeni, čeprav bi jih bilo treba izvršiti in upoštevati. 
Večina razprave je potekala okrog finančnih nejasnosti, ki so bile zaznane po prevzemu poslov 
novega vodstva zveze od nekdanje predsednice zveze, Irene Rosa. Ponovno so bile zanjo zahtevane 
sankcije (glede na sklep št. 22, 24. skupščine LZS) in natančen pregled poslovanja v tistem času. 
Nekdanja predsednica LZS, ki bi morala – skladno s sklepom št. 18, s 25. skupščine LZS - na skupščini 
pojasniti celotno zadevo, se je opravičila zaradi odhoda v tujino. Nekateri prisotni delegati so to njeno 
potezo označili za izmikanje in bili nezadovoljni z njenim odnosom do najvišjega organa zveze. Očitki 
so bili zaradi tega izrečeni tudi na račun predsednika LZS in IO LZS. 
 
Predsednik in poslovna sekretarka sta v nadaljevanju podrobno razložila nastali zaplet, ki je posledica 
»papirnatega nesporazuma«. Nekdanja predsednica Irena Rosa je namreč za potrebe financiranja LZS 
pripravila finančno poročilo na Fundacijo za šport in pristojno ministrstvo. To poročilo so pripravljali 
konec leta, ko bilanca sploh še ni bila narejena (ta se pripravlja marca naslednje leto), zato so ta 
dokument uporabili tudi za »izkaz stanja«, kar pa dejansko ni bil. Predsednik je povedal, da pregled 
računovodske dokumentacije, ki je bil opravljen kasneje (po prevzemu novega predsedstva) ni 
izkazoval primanjkljaja glede na pridobljena sredstva. Servisiranje zveze s strani prejšnjega 
računovodskega servisa je bilo zelo pomanjkljivo. Marjan Podržaj in Goran Vitez s pojasnili nista bila 
zadovoljna. Predstavnik LK Turjak, Božo Kovačič, je prisotne spomnil, da je tedanji NO pregledal 
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poslovanje in da sta bila takratna bilanca in zaključni račun sprejeta. Da v bodoče ne bi več prihajalo 
do podobnih problemov, je treba ob sklepih postaviti natančne roke, do kdaj jih je treba izvršiti. 
Soglasno je bil sprejet  
Sklep št. 2: 
Sprejme se zapisnik 25. seje skupščine LZS, pri čemer se ponovno opozarja na nerealizacijo sklepa 
št. 18, 25. skupščine LZS in 21. ter 22. sklepa 24. skupščine LZS. 
 
 
Ad 5. Imenovanje delovnega predsedstva, verifikacijske in volilne komisije 

Skupščina je soglasno sprejela  
Sklep št. 3: 
V delovno predsedstvo se imenujeta Jaroš Šteharnik in Branko Vardič. 
Verifikacijsko komisijo sestavljajo: Darja Rožmanec, Leon Uratnik in Vojko Upelj. 
Člani volilne komisije so: Božo Kovačič, Boris Valjan in Janez Čirič. 
 
 
Ad 6. Ugotovitev sklepčnosti 

Verifikacijska komisija je na podlagi pisnih pooblastil predstavnikov klubov ugotovila, da je veljavno 
prisotnih 25 predstavnikov klubov – od skupaj registriranih 36 klubov – ki imajo tudi volilno pravico. 
Skupščina je tako sklepčna in lahko veljavno odloča. Eno pooblastilo delegatu je bilo neveljavno, ker 
LK Celje, ki ga je pooblastil, ni plačal članarine za tekoče leto. 
 

 
Ad 7. Pregled in potrditev dnevnega reda 

Skupščina je brez razprave soglasno sprejela  
Sklep št. 4: 
Dnevni red v predloženi obliki se potrdi brez sprememb. 
 
 
Ad 8. Sprejem poročila NO LZS za leto 2012  

Ponovno so bila izražena nezadovoljstva zaradi neupoštevanja sklepov prejšnje skupščine, ki so bila 
delno obravnavana že ob pregledu zapisnika 25. skupščine LZS. Izpostavljeno je bilo vprašanje 
nesankcioniranja sodniškega bojkota lanske tekme v Žalcu in posledic, ki bi morale slediti. Pripombe 
so bile tudi na neupoštevanje števila delegiranih sodnikov na posamezne tekme, saj večinsko med 
klubi prevladuje mnenje, da jih je po nepotrebnem preveč. Po pojasnilu nekaterih udeležencev 
skupščine (ki so tudi lokostrelski sodniki), da Sodniška komisije deluje po pravilih WA in da je bilo 
delegiranje - po njihovem mnenju potrebnih sodnikov - sklep komisije in ne osebna odločitev 
predsednice Sodniške komisije. Po izkušnjah iz sosednjih držav (Avstrija, Hrvaška) so člani skupščine 
mnenja, da je na naših tekmovanjih še zmeraj preveč sodnikov. Predsednik LZS  je odločno proti 
blokadi tekmovanj s strani Sodniške komisije in za dialog, nadaljnje dogovarjanje in iskanje 
kompromisne rešitve. Zaveda se, da gre za davkoplačevalski denar in želi, da se z njim dela varčno in 
gospodarno. To velja tudi za sodnike! Rešitve ne vidi v »rušenju in revoluciji«, ampak v strpnem 
dialogu. Zato je tudi proti radikalnim sankcijam glede predsednice Sodniške komisije Irene Rosa. 
 
Po glasovanju je bil - z 19 glasovi ZA in 3 PROTI - sprejet naslednji  
 
Sklep št. 5: 
Sprejme se predloženo poročilo Nadzornega odbora LZS za leto 2012. 
Ad 9. Sprejem poročila IO LZS za leto 2012  
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Poročilo IO LZS je bilo članom skupščine posredovano z ostalimi gradivi za sejo in objavljeno na 
spletni strani. Brez razprave je bil - s 24 glasovi ZA - sprejet  

Sklep št. 6: 

Sprejme se predloženo poročilo IO LZS za leto 2012. 

 

Ad10. Sprejem poročila DK LZS za leto 2012  

Poročilo DK LZS je bilo članom skupščine posredovano z ostalimi gradivi za sejo in objavljeno na 
spletni strani. Brez razprave in pripomb je bil soglasno sprejet  

Sklep št. 7: 

Sprejme se predloženo poročilo NO LZS za leto 2012. 

 

Ad11. Sprejem finančnega načrta za leto 2013  

Predlog finančnega načrta je bil pripravljen in posredovan klubom in zainteresirani javnosti skupaj z 
ostalimi gradivi za skupščino. Podrobno sta ga predstavila predsednik Tomaž Urlep in poslovna 
sekretarka Darja Rožmanec. Opozorila sta, da so zahteve pristojnega ministrstva in Fundacije za šport 
po natančnih specifikacijah posameznih zahtevanih sredstev vsako leto večje in natančnejše, kar 
zahteva tudi obsežno »papirologijo« in veliko dela. 

Ker za delovanje sodnikov zveza ne dobi nobenih sredstev, se bodo za to namenila lastna sredstva 
zveze, ki jih bo dobila iz članarin klubov. 

Novi finančni servis, ki ga je zveza zamenjala zaradi neustreznosti in neučinkovitosti prejšnjega, svoje 
delo opravlja ažurno in dobro. Ker je namen zveze in predsednika, da se dela jasno in pregledno, so 
klubi redno, vsake štiri mesece, obveščeni o tekočem poslovanju zveze in njenem natančnem 
finančnim stanju. 

Soglasno je bil sprejet 

Sklep št. 8: 

Sprejme se predloženi finančni načrt LZS za leto 2013. 

 

Ad 12. Sprejem letnega plana dela za leto 2013  

Letni plan dela je bil posredovan delegatom skupaj z vabilom na sejo in objavljen na spletni strani 
zveze. 

V razpravi je bilo izraženo vprašanje, kako zanimirati klube, da bi skupaj pristopili k pridobivanju 
sredstev. Bilo je predlaganih več mogočih priložnosti (iz turističnih taks, nočnin tujih tekmovalcev na 
naših tekmah). Darja Rožmanec je pojasnila, da je tudi zaradi tega LZS kandidirala za dve večji 
mednarodni tekmovanji EMPOK in MEP in da se intenzivno pridobivajo sponzorka sredstva na vseh 
področjih. Del sredstev se skuša dobiti tudi preko donacij ali skozi oglaševanje poslovnih partnerjev, 
ki bodo sodelovali pri pripravi teh dveh velikih tekmovanj.  

Soglasno je bil sprejet 

Sklep št. 9. 

Sprejme se predloženi letni plan dela za leto 2013. 

 

Ad 13. Sprejem obračuna poslovanja v letu 2012 
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Predsednik Tomaž Urlep je v predstavitvi te točke dnevnega reda pojasnil, da gre tukaj za navedbo 
dejansko porabljenih sredstev v preteklem letu. Poslovna sekretarka je na vprašanje Marjana 
Podržaja natančno pojasnila kaj obsega postavka »stroški za opremo za vodenje treningov« in kaj 
pomeni ca. 11.000€ stroškov za tarčni program. Pri slednjem gre za izplačane nagrade tekmovalcem 
in potne stroške. 

Skupščina je soglasno sprejela  

Sklep št. 10: 

Sprejme se predloženi obračun poslovanja LZS za leto 2012. 

 

Ad 14. Sprejem Disciplinskega pravilnika 

Predsednik Tomaž Urlep je na kratko predstavil pripravljeni disciplinski pravilnik in se zahvalil g. 
Šteharniku za zavzeto in kvalitetno sodelovanje pri pripravi. Vlado Justin je opozoril na napako v 30. 
členu, kjer naj se črta napačno navedena beseda »občni zbor« in nadomesti z izrazom »skupščina«. 

Člani skupščine so soglasno sprejeli 

Sklep št. 11: 

Sprejme se predloženi predlog disciplinskega pravilnika, pri čemer se v 30. členu izraz »občni zbor« 
zamenja z izrazom »skupščina.« 

 

Ad 15. Predstavitev programov kandidatov za predsednika-ce LZS 

Predstavitev kandidata za predsednika LZS je bila posredovana delegatom skupaj z materiali za 26. 
skupščino in predstavljena na spletni strani LZS.  

Dosedanji predsednik LZS Tomaž Urlep je bil edini kandidat za predsednika LZS. Delegati so se 
strinjali, da dodatne obrazložitve kandidature niso potrebne, saj kandidata in njegovo dosedanje delo 
dobro poznajo. Na predstavljeno kandidaturo ni bilo nobenih pripomb. 

 

Ad 16. Volitve novih članov IO, NO, DK in predsednika-ce  

Predstavnik volilne komisije, Janez Čirič, je  pojasnil delegatom, da je del kandidatnih list zaprt, del pa 
odprt (za IO LZS). Pri zaprtih listah potrebujejo kandidati večino prisotnih glasov. 

Predlagani so bili naslednji kandidati: 

1. Kandidat za predsednika LZS: Tomaž Urlep, LK Gornji Grad 

2. Kandidati za IO LZS: 

 Tone Cezar, LK Šenčur, predlagatelj LK Kamnik 

 Tomaž Hodnik, LK Dolenjske Toplice, predlagatelj LK Dolenjske Toplice  

 Albin Likar LK Orel, predlagatelj LK Orel 

 Darja Rožmanec, LK DLL - Potens, predlagatelj LK DLL - Potens 

 Dejan Sitar, LK Feniks, predlagatelj  LK Feniks  

 Jaroš Šteharnik, LK Koroška, predlagatelj LK Koroška 

 Igor Štrajhar, LK Kamnik, predlagatelj LK Kamnik 

3. Kandidati za NO LZS: 
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 Dejan Gjurin, LK Kamnik, predlagatelj LK Kamnik  

 Branko Vardič, LK Paradoks, predlagatelj LK Paradoks  

 Ivan Vušnik, LK Koroška, predlagatelj LK Koroška 

 

4. Kandidati za DK LZS so: 

 Lilijana Zvonka Grahek, LK Paradoks, predlagatelj LK Paradoks 

 Peter Horjak, LK Kamnik, predlagatelj LK Kamnik 

 Bernarda Maklin, LK Koroška, predlagatelj LK Koroška  

 Boštjan Matjašič, LD Krasinec, predlagatelj LD Krasinec  

 Jurij Vojvoda, KL Kranj, predlagatelj  KL Kranj - Robert Ferencek 

 

Ad 17 Razglasitev rezultatov volitev članov IO, NO, DK in predsednika-ce 

Skupščina je bila za potrebe glasovanja in štetja glasov prekinjena za 20 minut. 

Po opravljenem glasovanju in štetju glasov je predsednik volilne komisije Božo Kovačič, predstavil 
izide glasovanja. Na skupščini je bilo 25 volilnih upravičencev z volilno pravico. Vsi so oddali vse 
glasovnice. Rezultati glasovanja so bili naslednji: 

1. Kandidat za predsednika LZS Tomaž Urlep je dobil popolnoma vse glasove volivcev.  

2. Izvršilni odbor - IO LZS: podporo volivcev so dobili vsi kandidati razen Dejana Sitarja, ki ni bil 
izvoljen. 

3. Nadzorni odbor - NO LZS. 1 glasovnica pri tem glasovanju je bila neveljavna, saj iz nje ni bila 
jasno razvidna volja volivca. Bili so izvoljeni vsi predlagani kandidati za NO. 

4. Disciplinska komisija - DK LZS: Izvoljeni so bili vsi člani na kandidatni listi. 

 

Skupščina je soglasno sprejela 

Sklep št. 12: 

Za nov, štiriletni mandat, so v organe LZS izvoljeni naslednji predstavniki klubov: 

1. Predsednik LZS : Tomaž Urlep. 

2. Člani IO LZS so:  

Igor Štrajhar - LK Kamnik 

Darja Rožmanec - LK DLL-Potens  

Albin Likar - LK Orel  

Tomaž Hodnik - LK Dolenjske Toplice  

Tone Cezar - LK Šenčur  

Jaroš Šteharnik - LK Koroška 

 

 

3. Člani NO LZS so:  
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Dejan Gjurin - LK Kamnik  

Branko Vardič - LK Paradoks  

Ivan Vušnik - LK Koroška 

4. Člani DK LZS so:  

Peter Horjak - LK Kamnik  

Boštjan Matjašič - LD Krasinec 

Lilijana Zvonka Grahek - LK Paradoks  

Jurij Vojvoda - KL Kranj  

Bernarda Maklin - LK Koroška 

 

Ad. 17. Pobude in vprašanja delegatov  

LZS je pred 26. skupščino LZS prejela pisno pobudo LK Feniks Kranj, ki je bila delegatom skupščine 
posredovana skupaj z gradivi za skupščino in objavljena na spletni strani LZS. V njej predlagatelj 
predlaga: 

1. Razdelitev tarčnega programa na sestavljeni in ukrivljeni lok  

Delitev naj bi bila tako stroškovna kot tudi organizacijska. Ovrednotijo naj se pridobljene 
kategorizacije tako sestavljenega kot ukrivljenega loka in se temu primerno razdeli sredstva 
na en in drugo slog. Vodje enega in drugega sloga bi glede na pridobljena (prislužena) 
sredstva samostojno formirali programe in nastope na tekmah najvišjega ranga. Predlog za 
volitev tako enega kot drugega vodje (selektorja) bi volili klubi na korespondenčni seji. 

Obrazložitev predloga:  

Menijo, da je trenutno vodenje »pisano na kožo« samo nekaterim izbrancem. En slog prinaša 
kategorizacije (in posledično sredstva), drug slog jih pa samo troši. S to delitvijo bi rešili 
marsikateri zaplet med drugim tudi glede pravočasnih objav pogojev in tekem za izpolnitev 
zahtevanih norm.  

 

2. Ključ za nagrajevanje kategoriziranih športnikov (mednarodni razred) 

Vsaka kategorizacija ima svojo težo (vrednost). Menijo, da zaslužnim posameznikom (in 
posledično tudi klubom) za dobre rezultate nameni LZS občutno premalo sredstev. 
Predlagajo, da se vsaka kategorizacija oziroma vrhunski rezultat finančno ovrednoti in razdeli 
po sledečem ključu: 25% vrednosti kategorizacije prejme tekmovalec, 10% prejme njegov 
matični klub, 65% pa LZS za vodenje programa. 

Obrazložitev predloga.  

Zaslužnim tekmovalcem in klubom naj se vsaj delno povrnejo sredstva, ki so bila vložena za 
doseganje vrhunskih dosežkov. 

 

Po predstavitvi pobud s strani predstavnika LK Feniks Kranj, Gorana Viteza, se je razvila burna 
razprava, kjer se je kmalu videlo, da stvari niso tako enoznačne kot morda izgledajo na prvi pogled. Iz 
finančnih sredstev, ki jih LZS prejme od Fundacije za šport in pristojnega ministrstva, ni nikjer jasno 
razvidno, koliko sredstev se namenja za kakšno disciplino. Letos je – zaradi udeležbe Klemena 
Štrajharja na OI v Londonu – lokostrelstvo dobilo 1. kategorijo v razporedu OKS. Po obstoječih 
kriterijih bi sestavljeni lok, če ne bi kandidiral v sklopu tarčnega programa potem padel v 3. ali 4. 
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kategorijo. Izraženo je bilo tudi mnenje, da bodo dosedanje kategorizacije, pridobljene na tekmi v 
Horjulu veljale le še kratek čas, nihče pa se ne vpraša kaj bo z njimi potem. Matija Žlender je opozoril 
na neustreznost take delitve in tem se je strinjala večina prisotnih, saj bi potem morali enako narediti 
za vse vrste lokov, ne le za ukrivljeni lok in sestavljeni lok. 

Predsednik LZS se je načelno strinjal, da se v delo Strokovnega sveta LZS vključi še osebo, ki bo 
zadolžena za sestavljeni lok. Predlaga, da se to stori kar najhitreje.  Predstavnik LK Kamnik, Janez 
Čirič, je pojasnil, da (cit.) »niso za spreminjanje LZS«, se pa strinjajo s predlogom LK Feniks Kranj, da 
slogi ne »zajedajo« potrebnih sredstev drug drugemu. Predlaga, da se formira posebno (npr.) 5 
člansko delovno skupino (4 člani po slogih + strokovni moderator/koordinator), ki naj do 1. 
septembra 2013 preuči to vprašanje, LZS pa naj mu pri tem nudi potrebno tehnično in 
administrativno podporo. Predlagatelj je bil takoj opozorjen in zavrnjen s pojasnilom, da je potrebno 
(skladno s Poslovnikom LZS) takšne predloge posredovati vnaprej, v pisni obliki, česar pa LK Kamnik ni 
storil. 

Jadran Lukančič je predlagal, da to delo opravi kar sam Strokovni svet, kjer so predstavniki vseh 
programov. 

Darja Rožmanec je prisotnim razpravljavcem pojasnila, da se sredstva ne delijo na podlagi slogov 
ampak po programih katere tudi kandidiramo za sofinanciranje sredstev. Usmeritev zveze glede 
podpore ukrivljenemu loku je jasna in od zveze pričakovana. Podpira pa predlog, da se v delo 
Strokovnega sveta v tarčnem programu vključi predstavnika sestavljenega loka. 

Prav zato je Matija Žlender predlagal, naj (cit.) »vreča ostane skupna«, IO in predsednik pa naj 
primerno razdelita sredstva po programih. Drobitev sredstev po slogih se mu ne zdi primerna. Na to 
je opozoril tudi Mirko Perko. 

Tomaž Hodnik je videl predlog za ustanovitev delovne skupine kot jemanje pristojnosti strokovnemu 
svetu in se z njim ni strinjal. Ponovno je opozoril, da tudi državni organi sredstev ne delijo po slogih, 
ampak po programih.  

Branko Vardič je podvomil v predlagane predloge in sam predlagal, da si LZS vzame za to potreben 
čas za razmislek. O zadevi naj razpravljata IO in strokovni svet in pripravita kompromisni predlog. 

Goran Vitez je na koncu oblikoval kompromisen sklep, ki ga je soglasno (z 21 prisotnimi glasovi) 
sprejela skupščina: 

Sklep št. 13: 

Skupščina predlaga, da se na podlagi pisne pobude LK Feniks Kranj, do konca maja 2013 zberejo 
predlogi in mnenja klubov in strokovnega sveta. Dokončen sklep bo po tem roku oblikoval in 
sprejel IO LZS. 

 

Ad 18. Razno                          

 Sodniška problematika: 
Prizadetost nad dejstvom, da sodniki v LZS predstavljajo »večni problem« je izrazil sodnik Branko 
Vardič. Želi, da se jim le omogoči normalno delo. Predstavnik LK Feniks Kranj, Goran Vitez, je bil 
kritičen do njihovega dela in povedal, da bodo tekme organizirali samo pod pogojem, da na njih 
ne bosta sodelovali sodnici Irena Rosa in Svetlana Vran. Po njegovem mnenju del sodnikov kvari 
ugled tej organizaciji. 
 
Predsednik Tomaž Urlep je ponovno opozoril na problem delegiranja sodnikov na Arrowhead 
tekmovanja, kamor sodniška komisija pošilja po 3 sodnike, čeprav bi po sklepu 25. skupščine 
morala le 2. Tu gre za kršitev sklepa in ne ve kako bi učinkovito ukrepali. Glede na sprejeti sklep 
bodo odslej plačevali le prisotnost 2 sodnikov na tekmovanju. 
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 Nudenje računalniške podpore klubom: 
Valterja Dornika je zanimalo, ali res Tomaž Urlep nudi računalniško podporo na tekmovanjih 
samo določenim klubom. 
 
Tomaž Urlep je pojasnil, da mu LZS plača le nudenje računalniške podpore na državnih 
prvenstvih, za vsa ostala tekmovanja pa ga povabijo in plačajo organizatorji tekmovanj. Za vse 
opravljene storitve klubi dobijo tudi ustrezne račune. 
 
 Sankcije na podlagi novo sprejetega Pravilnika o stalnih komisijah LZS 
Predstavnik LK Feniks je vprašal predsednika LZS, če sprejem novega Pravilnika o delu stalnih 
komisij LZS pomeni obenem tudi odstavitev predsednice Sodniške komisije, Irene Rosa? Opozoril 
je na kršitev sklepa št. 22, 24. skupščine LZS. IO bi na podlagi omenjenega sklepa moral sprejeti 
potrebne sankcije zoper njo. Predsednik je pojasnil, da se ne bo odrekel naši priznani sodnici, saj 
LZS potrebuje sposobne in kvalitetne kadre. 
 
 Predlog LK Feniks Kranj, da organizatorji tekmovanj sami izbirajo sodnike za tekme 
Predstavnik LK Feniks (Goran Vitez) je predlagal, da se tekmovalni pravilnik ustrezno dopolni, da 
bi organizatorji tekmovanj – tako kot to (po njegovih informacijah) počno v Avstriji – lahko sami 
izbirali in določali sodnike na tekmovanja, ki jih organizirajo. Po pomislekih, da to sploh ni 
mogoče, razprave o tej  temi ni bilo več. 
 
 

  
Skupščina je bila zaključena ob 21.10. uri. 
 
 
Ljubljana, 18. 03. 2013 
 
 
 
Zapisal:        Predsednik LZS: 
 
Vili Eržen, l. r.       Tomaž Urlep, l. r. 
 
 
       
 
 
 
 
 
Overovatelja zapisnika: 
 
 
Drago Dvanajščak, l. r.  
 
 
 
Mirko Perko, l. r. 
 


